
 

ZAPISNIK 10/2024. 

sa  10. Sjednice Upravnog odbora Hrvatskog karate saveza održane 

u Karlovcu, u prostorijama Sportske zajednice, Rakovac 4, u četvrtak, 3. listopada 2024. 

 

Nazočni članovi UO HKS: Davor Cipek, predsjednik i članovi, Denis Žderić, Mladen Vizinger, Damir Barić,  Dario 

Keča, Danijel Küfner, Nikola Škunca 

Nazočni članovi NO HKS-a: Dragutin Galina, predsjednik 

Nazočni tajnici: Boris Vujičić, glavni tajnik; Marc-Antonio Haberle, tajnik 

 

Trajanje sjednice od 14:40 – 18:30 

 

Zapisničar: Marc-Antonio Haberle 

 

Predsjednik Davor Cipek predlaže dnevni red kako je dostavljen članovima UO u pozivu za Sjednicu. 

 

Članovi UO jednoglasno su prihvatili slijedeći 

 
1. Prihvaćanje zapisnika s posljednjih Sjednica: 

-05/2024 sjednice od 22.04.2024. 
-06/2024 elektronske sjednice od 02.05.2024. 
-07/2024 elektronske sjednice od 21.05.2024. 
-08/2024 elektronske sjednice od 29.05.2024. 
-09/2024 elektronske sjednice od 10.09.2024. 

2. Izvješće predsjednika za proteklo razdoblje; 
Izvješće članova UO o aktivnostima karate središta 
Financijsko Izvješće Glavnog tajnika za proteklo razdoblje 
Nacrt prijedloga financijskog plana Saveza 2025. 

3. SP Venecija – potvrda delegacije, aranžman odlaska - troškovnik 
4. Izvješće EP Zadar 2024: 

Organizacija i financijsko izvješće 
Izvješće Izborničkog stožera seniorske reprezentacije 

5. Prijedlog kalendara natjecanja Saveza 2025. 
6. Prijedlog plana i programa nacionalnih reprezentacija: 

EP Poljska, kadeti, juniori, U21, veljača 2025. 
EP Armenija, seniori, svibanj 2025. 
SP eliminacije Pariz; finalna faza Kairo, seniori 2025. 

7. Prijedlog koncepta organizacije WKF YL Poreč 2025. 
8. Prijedlog pravilnika Sudačke komisije HKS 
9. Rasprava o radu tajništva, komisija i stručnih tijela Saveza 
10. Prihvaćanje kriterija bodovanja za sastavljanje rang liste za upis učenika šk.god. 2025/2026. 
11. Prihvaćanje organizacije Prvenstva Balkana za kadete, juniore i U21 2025. 
12. Rasprava; Komisija za pojaseve, karate zvanja i donošenje potrebnih odluka 
13. Informacije o radu Sportskog učilišta – školovanje karate trenera 
14. Razno 

 
 



Ad 1. Prihvaćanje zapisnika s posljednjih sjednica 
Predsjednik Cipek podsjetio je članove UO da su zapisnici dostavljeni prije održavanja sjednice te da 
do sada nije bilo upućenih primjedbi. 
Zapisnici sa 5., 6., 7., 8. i 9. sjednice UO su jednoglasno prihvaćeni. 
 
Ad 2. Izvješća  
-Izvješće predsjednika za proteklo razdoblje; 
Predsjednik Saveza, g. Davor Cipek, dao je kraći osvrt na protekle i trenutne aktivnosti u proteklom 
razdoblju. 
-Izvješće članova UO o aktivnostima karate središta 

a. G. Danijel Küfner osvrnuo se na organizaciju Kupa Osijeka 
b. G. Nikola Škunca osvrnuo se na problem ulaska jednog kluba (KK Champion) u termine 

drugog kluba (KK Zamet), oštećen auto g. Beraka, 
c. G. Mladen Vizinger – podnio izvješće o aktivnostima u njegovom karate središtu 
g. Denis Žderić podnio izvješće o Prvenstvu Dalmacije te kolu lige 

-Financijsko Izvješće Glavnog tajnika za proteklo razdoblje 
Glavni tajnik, g. Boris Vujičič detaljno je objasnio financijsko izvješće. 
Sva izvješća su jednoglasno prihvaćena. 
-Nacrt prijedloga financijskog plana Saveza 2025. biti će detaljno obrazloženo narednu sjednicu 
 
Ad 3. SP Venecija – popis delegacije, aranžman putovanja 
SP Venecija – potvrda delegacije, aranžman odlaska –  troškovnik 
Nakon završetka izbornog postupka na popisu se nalazi 40 sportaša, a na spisak nije dostavljena niti 
jedna primjedba. Predsjednik Cipek se ovom prilikom zahvalio Izborničkom stožeru mlađih kategorija 
te im poželio puno uspjeha u Veneciji. 
Na prijedlog SK HKS, delegiraju se suci Mišo Berak, Miroslav Lončar, Zoran Vučković, Ivana Šoić, 
Tomislava Jukić, Jadranka Kovačević 
Za trenerske kata licence polažu Ivan Ermenc i Marijana Kiuk 
Vođa puta bit će glavni tajnik. 
Jednoglasno je potvrđen aranžman i troškovnik odlaska te spisak delegacije. 
Hrvatski karate savez će u potpunosti troškove odlaska nacionalne reprezentacije u skladu s 
financijskim planom Saveza. 
 
Ad 4. Izvješće EP Zadar 2024: 
-Organizacija i financijsko izvješće 
Predsjednik Cipek podnio je izvješće oko same organizacije EP, zahtjevnosti samog projekta kao i 
detaljno financijsko izvješće. 
Nakon rasprave, izvješća su prihvaćena jednoglasno. 
-Izvješće Izborničkog stožera seniorske reprezentacije 
Jednoglasno prihvaćeno uz opasku g. Škunce o načinu određivanja konačnog spiska reprezentativaca 
za prvenstvo. 
Konstatira se da ekipe nisu ostvarile rezultate u skladu s kvalitetom članova ekipe. 
UO čestita svim članovima Organizacijskog odbora na izvrsno odrađenom poslu kao i osvajačima i 
osvajačicama odličja u karateu i para karateu. 
 
 
 
 



 
Ad 5. Prijedlog kalendara natjecanja Saveza 2025. 
Usvaja se Kalendar od PH i Kupova HR na više te se dostavlja klubovima. Prijedlog Kalendara s 
uvrštenim turnirima se dostavlja samo članovima UO, te će se o tome raspraviti naknadno a sve u 
interesu organizatora natjecanja. 
 
Ad 6.  Prijedlog plana i programa nacionalnih reprezentacija: 
Predsjednik Cipek podsjetio je članove UO da su dobili prijedloge planova i programa nakon što ih je 
predložio pojedini Izbornički stožer te nakon što su isti bili na raspravi pri Stručno trenerskoj komisiji. 
Nakon rasprave doneseni su zaključci: 

- EP Poljska, kadeti, juniori, U21 – borbe, veljača 2025. – jednoglasno usvojeno 
- EP Poljska, kadeti, juniori, U21 – kate, veljača 2025. – potrebno doraditi 
- EP Armenija, seniori, - borbe svibanj 2025. – jednoglasno usvojeno 
- EP Armenija, seniori, - kate svibanj 2025. – potrebno doraditi 
- SP eliminacije Pariz; finalna faza Kairo, seniori 2025. – dodatno će se razraditi tijekom 

narednog perioda. 
Zadužuje se tajništvo da prihvaćene planove i programe dostavi članicama Saveza  
 
 
Ad 7. Prijedlog koncepta organizacije WKF YL Poreč 2025. 
Predsjednik Cipek podsjetio je o važnosti organizacije WKF YL u Poreču kao najmasovnijeg sportskog 
natjecanja bilo kojeg sporta u Hrvatskoj s kojim Savez ima dodatni pozitivan imidž u RH, a posebno je 
organizacija ovog sportskog događaja važna za sve naše natjecatelje, trenere, suce te za cjelokupni 
imidž Hrvatskog karate saveza unutar velike obitelji WKF. 
Predsjednik je  napomenuo da je organizacija dosegla takvu zahtjevnost da dio tajništva više ne može 
i ne stigne odraditi obiman posao oko organizacije i paralelno u pripremnom periodu kvalitetno 
obavljati regularan posao u Savezu.  
Predsjednik se osvrnuo na neke loše pojedinosti koje su se dogodile tijekom samog događaja u 
organizaciji eventa kao i na sjajnu organizaciju EP u Zadru. Na temelju rasprave UO je jednoglasno 
podržao prijedlog predsjednika Cipeka da se buduća Organizacija povjerava agenciji CoceptPro uz 
potpisani ugovor o suradnji uz tehničku podršku tajništva te uz potpisani ugovor službene agencije za 
smještaj i transfere, agencija UNILINE. 
O svim ostalim detaljima članovi UO će biti informirani na vrijeme. 
 
Ad 8. Prijedlog pravilnika Sudačke komisije HKS  
Predsjednik je napomenuo da je prijedlog pravilnika pristigao na članove UO posljednji trenutak te da je 
zamoljen da se Pravilnik odgodi za iduću sjednicu kako bi se isti detaljno proučio i kako bi se po potrebi 
dodatno konzultirali članice i članovi SK HKS. 
– donošenje Pravilnika se odgađa kako bi UO mogao detaljno proučiti pravilnik 

 
Ad 9. Rasprava o radu tajništva, komisija i stručnih tijela Saveza  
– odgađa se do daljnjega 

 
Ad 10. Prihvaćanje kriterija bodovanja za sastavljanje rang liste za upis učenika šk.god. 2025/2026.  
Predsjednik Cipek podsjetio je članove UO o obavezi nacionalnog saveza za sastavljanje rang lista za upise 
učenika u sportska odjeljenja srednjih škola. Članovi UO dobili su prijedlog kriterija prema kojima će Komisija i 
tajništvo sastaviti rang listu za upis učenika 1015/26.  
Upravni odbor jednoglasno je prihvatio prijedlog kriterija bodovanja, te se zadužuje tajništvo da dostavi iste 
svim članicama Saveza, 



 
Ad 11. Prihvaćanje organizacije Prvenstva Balkana za kadete, juniore i U21 2025. 
Predsjednik Cipek ponovno je obrazložio važnost članstva i sudjelovanja u aktivnostima KFB. Predsjednik je 
informirao članove UO da Hrvatska ima pravo odabira želi li se kandidirati za organizaciju Prvenstva Balkana za 
kadete, juniore i U21 koje će se organizirati u 2025. godini. 
 – Članovi UO jednoglasno su prihvatili da se Hrvatski karate savez kandidira za organizaciju prvenstva, a 
zainteresirani tehnički organizatori trebaju dostaviti dokaz da imaju podršku grada i/ili županije, osiguranu 
dvoranu i sve ostalo što će biti raspisano u pozivu Saveza. Prioritet pri kandidaturi zbog smještaja i dvorane 
ima grad Rijeka. Zadužuje se predsjednik D. Cipek da u sustavu natjecanja KFB doda i Para-karate kategorije. 

 
Ad 12. Rasprava; Komisija za pojaseve, karate zvanja i donošenje potrebnih odluka 
Verificira se karate zvanje 1. DAN Vladislav Veselica i 1 DAN Ana Veselica. Ostatak bitnih odluka glede 
funkcioniranja Komisije bit će doneseno na jednoj od narednih sjednica. 

 
Ad 13. Informacije o radu Sportskog učilišta – školovanje karate trenera  
– članovima UO detaljno je objašnjena struktura i način organizacije i financiranja školovanja trenera za 
razdoblje do 31.12.2025. godine 
Jednoglasno je prihvaćen okvirni nacrt funkcioniranja Učilišta. 

 
 
Zapisničar:                  Predsjednik: 
Marc A.Haberle           Davor Cipek 
  

 
 


